
Verslag van de beheercommissie van het seizoen 2021-2022. 
 
Het seizoen 2021-2022 begon hoopvol, na een jaar waarin bijna niets kon door de Corina-
perikelen naar een jaar waarin langzaam het normale leven weer op gang kwam. Niet 
meteen volle bak maar toch, gaande het seizoen ontstond er weer een normaal 
hockeyleven.  
 
Het afgelopen jaar is voor de beheercommissie een jaar van stabiliseren geweest, het 
beheren van de gebouwen en de buitenaccommodatie vroeg de meeste aandacht. Voor het 
eerst na diverse jaren van uitbreiden en ombouwen van de velden en de uitbreiding en 
vernieuwing van de douche en toiletgebouwen was er nu voor het eerst een relatieve rust, 
er waren geen deadlines die gehaald moesten worden, alles liep op rolletjes. 
 
Betekent dat er dit jaar geen werk meer was voor de vier leden waaruit de beheercommissie 
bestaat? Zeker niet, er bleef veel te doen. Wekelijks moet het clubhuis worden 
schoongemaakt, een paar keer per week de kleedruimten, de afvalbakken moeten worden 
geleegd en ga zo maar door. Er gaat ook veel stuk in een jaar waarin de club weer op volle 
sterkte draait. Vooral na een feest is het meestal raak, lampen zijn kapot, deuren zijn 
beschadigd en er ligt altijd een behoorlijke berg afval in het clubhuis en op het terras. Om 
een beeld te geven van de hoeveelheden, elke week gaat er 1500 liter afval weg, dat zijn 6 
volledige kliko’s zoals die bij de leden thuis ook in gebruik zijn. Dat is dan exclusief papier en 
glas, deze worden apart opgehaald. Met het scheiden van kunststoffen zijn we gestopt, de 
leden waren niet gemotiveerd om daar aan mee te werken, ondanks de sticker, alleen plastic 
op de deksel van de container werd er van alles ingegooid, van pizzadozen en ander 
etensafval tot kapotte tassen. De afvalverwerker wilde deze containers, 4 stuks met een 
totaal inhoud van 1000 liter niet meer legen. Jammer, een gemiste kans om iets aan het 
afval probleem te doen.  
 
En dan is er nog veel werk op en rond de velden, blad en gebroken takken ruimen, onkruid 
verwijderen, algen bestrijden, hekwerken herstellen, glas en flessen ruimen en ga zo maar 
door.  
 
De vier leden van de beheercommissie zouden al dat werk niet alleen kunnen doen, dagelijks 
loopt een klusjesman tegen een geringe vergoeding onderhoudswerkzaamheden uit te 
voeren, 4 uur per dag, 20 uur per week. Zonder deze ingehuurde kracht zou al het werk niet 
te doen zijn en zou de accommodatie er anders uitzien of zou de club aanzienlijk meer geld 
nodig moeten hebben voor uitbesteden van de werkzaamheden aan professionele 
bedrijven. Daarom zou het erg fijn zijn als iedereen er aan mee werkt om de binnen en 
buitenboel op orde te houden, geen afval op de grond te gooien en als men ziet dat er wat 
vernield gaat worden in te grijpen of in ieder geval het voorval te melden.  
 
De beheercommissie betstaat uit Hidde Naaijkens, Geert Vermeer, Tim Vugs en Henk 
Hoppenbrouwers. 
 
De beheercommissie.  
 


